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Vereniging 

o Het aantal leden in 2021 bedraagt 105. Afmelding van 3 leden en aanmelding 1 nieuw lid. 
o Het bestuur heeft 8 x vergaderd.  
o In 2021 zijn naast de aankondiging en stukken van de ledenvergadering , 2x een Marke Praot en 4x een 

nieuwsmail verschenen. 
o Het bestuur bestaat uit 5 leden en 1 aspirant=lid. Robert Noordman onderhoudt het contact met de 

Stimarke.  
o Omdat er komende jaren waarschijnlijk bestuursleden stoppen wordt aanvulling gezocht. 
o Wim van der Heide en Jan Schottert zijn adviseur. Anet Bovendeert is m.i.v. de jaarvergadering van 28-

sep-21 gestopt als bestuurslid. Zij blijft bij het bestuur betrokken als adviseur om het bestuur op  de 
hoogte te houden van de gang van zaken rond het project OMAB dat in 2022 wordt afgerond.                   

o Wilco Kodden en Thea Coppelmans zijn namens LTO Noord, afdeling Vechtdal als adviseur aanwezig bij  
bestuursvergaderingen.  

o De Ommer Marke neemt deel aan Collectief Midden Overijssel. Jan Jansen Holleboom is afgevaardigd als 
bestuurslid bij CMO. 

o De Stimarke voert de Pilot OMAB uit die inhoudelijk vanuit de Ommer Marke wordt aangestuurd.  
 

Zaken waar wij ons in 2021 mee bezig hebben gehouden: 

o In april heeft De Ommer Marke een reactie ingestuurd op het Uitnodigingskader Zonnevelden 2021-2025 
van de gemeente Ommen. 

o Er is informatie gegeven over de mogelijkheid om plaatselijk zuring te spuiten op grasland. 
o Gedurende het hele jaar is het bestuur in gesprek geweest met vele partijen om met adviseur Rob Jacobs 

de mogelijkheden voor een project met duurzame energieproductie op de boerderij te verkennen. 
o In het kader van de proeftuin ‘Meten is Weten’ van project Mineral Valley in Twente hebben er hebben 

metingen plaatsgevonden op het bedrijf van Han Kraayvanger waar al jaren compost in drijfmest wordt 
toegepast.  

o In april is het ‘randenproject’ voor het vijfde jaar gestart. De gemeente Ommen heeft 750 euro subsidie 
toegekend, de gemeente Dalfsen heeft 50% van de kosten van zaaizaad en inzaaien van de percelen in 
die gemeente betaald en door CONO werd het zaaizaad tot 500m2 bij CONO-leden vergoed. Naast het 
gebruikelijke FAB-mengsel is er ook gebruik gemaakt van een granen/bloemenmengsel dat collectief via 
CMO is ingekocht. 

o In het najaar is een proef uitgevoerd met 4 verschillende najaarsmengsels van CMO, waaronder een 
eenjarig en een meerjarig mengsel, een mengsel met vlinderbloemigen en een wintervoedselakker. 

o Tijdens de ledenvergadering op 28 september sprak Gerrit Stobbelaar over de oorzaken van ammoniak 
en schuimvorming in drijfmest. Gerrit Stobbelaar was als monsternemer betrokken bij de proeftuin 
‘Meten is Weten’ van het project Mineral Valley in Twente. 

o De pilot OMAB is voortgezet met het onderzoek naar de mogelijkheden en effecten van het gebruik van 
maaisel voor bodemverbetering. In oktober vond een infomiddag plaats op 2 locaties in Dalfsen  

o In oktober is via de Rabobank Clubsupport actie 252,06 euro verkregen voor het plaatsen van een 
informatiebord op de eigen grond bij het Rolpad in Lemele. 

o In november is een tweede aanvraag gedaan voor SNL-subsidie voor stukken grond aan de 
Hellendoornseweg die niet onder het contract met de Groene en Blauwe Diensten vallen via de Bosgroep 
Noord-Oost Nederland. In 2020 was dit al geregeld voor de grond aan de Grefeldijk. 


